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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-026-02/16-23/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  1. ožujak 2016. 

 
ZAPISNIK 

S 22. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica VMO Srdoči održana je u utorak, 23. veljače 2016. godine, s početkom u 18:08 sati 
u prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4., u Rijeci. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Dario Konta, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Vidmar, zamjenica predsjednika VMO Srdoči  

 Valter Grgurić, član VMO Srdoči  

 Višnja Vujnović, članica VMO Srdoči  

 Martina Bogdanić, tajnica MO Srdoči  
 
 

Sjednici nije nazočan: 

 Franco Pines, član VMO Srdoči 
 
Ostali nazočni 

 Željka Matković, predsjednica Pododbora za komunalnu djelatnost pri Vijeću MO 
Srdoči, dio sjednice 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Dario Konta. 
 
Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Vijeća MO Srdoči. 

 zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
 
 

Dnevni red glasi: 
 

DNEVNI RED 
 

 

 
1. Fiskalna odgovornost za 2015. godinu 
2. Izvješće o radu VMO Srdoči za 2015. godinu 
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
AD 1 
Temeljem Zakona o fiskalnoj odgovornosti predsjednik Vijeća je potpisnik Izjave o fiskalnoj 
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odgovornosti kao proračunski korisnik jedinice lokalne samouprave za proračunsku godinu 
2015. kojom potvrđuje zakonito, namjensko i svrhovito korištenje proračunskih sredstava, 
kao i učinkovito i djelotvorno funkcioniranje sustava financijskog upravljanja i kontrole u 
okviru proračunom, odnosno financijskim planom utvrđenih sredstava. Izjavu o fiskalnoj 
odgovornosti za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2015. godine potpisuje predsjednik 
Vijeća MO Srdoči Dario Konta. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
 
AD 2 
Predsjednik VMO Srdoči Dario Konta izložio je članovima Vijeća  Izvješće o radu Vijeća za 
proteklu godinu, koji se dostavlja Odjelu za gradsku samoupravu i upravu.  
Izvještaj sadrži podatke o ostvarenim aktivnostima Vijeća mjesnog odbora iz usvojenih 
programa i plana rada Vijeća mjesnog odbora za razdoblje od 01.01.2015. do 31.12.2015. 
godine. Izvješće sadrži financijske podatke o utrošenim sredstvima za pojedine aktivnosti s 
prikazom izvora sredstava, podjelom po aktivnostima i programima te iznosima za koje su 
korištena pojedina sredstva. Pripremljen Izvještaj o radu Vijeća MO Srdoči za 2015. godinu, 
predsjednik Vijeća Dario Konta prezentirao je članovima Vijeća te predložio njegovo 
usvajanje.  
 
Zaključak: 

 VMO Srdoči  jednoglasno je usvojilo pripremljeni Izvještaj o radu Vijeća 
Mjesnog odbora Srdoči za razdoblje od 01.01.2015. do 31.12.2015. godine.  
 

 
 
AD 3 
Predsjednik VMO Srdoči upoznaje Vijeće da je na ime nerealiziranih sredstava predviđenih 
za komunalne prioritete 2014. godine preostalo 197.352,16 kn (uključivo PDV) te se iz KD 
Rijekapromet d.d. predlaže rješavanje oborinskih voda u Ulici Markovići kod kućnog broja 25, 
rješavanje oborinskih voda u Ulici Bartola Kašića kod  brojeva 16 – 18, te sanacija asfalta 
kolnika Ulice Murini od broja 13 prema 18. Nakon provedene rasprave predsjednik Vijeća 
daje na glasanje prijedlog da se za preostali iznos nerealiziranih komunalnih prioriteta iz 
2014. godine financira rješavanje oborinskih voda u Ulici Markovići kod kućnog broja 25 te 
sanacija asfalta kolnika Ulice Murini od broja 13 prema kućnom broju 18. Vijeće je 
jednoglasno usvojilo prijedlog. 
 
Zaključak: 

 Preostali iznos nerealiziranih komunalnih prioriteta iz 2014. godine u ukupnom 
iznosu od 197.352,16 kn (uključivo PDV) usmjeriti će se na rješavanje 
oborinskih voda u Ulici Markovići kod kućnog broja 25 te sanaciju asfalta 
kolnika Ulice Murini od broja 13  prema kućnom broju 18 
 
 

Predsjednik VMO Srdoči upoznaje Vijeće sa prispjelim dopisom KD Rijekapromet  d.d. kojim 
se Vijeće izvještava da je ostalo na ime nerealiziranih sredstava predviđenih za komunalne 
prioritete 2015. godine 366.222,40 kn (uključivo PDV) te se predlaže sanacija kolnika dijela 
Ulice Tina Ujevića od kbr 11 do 15, od kbr 6 do 16 te kod kbr 31., 35 i 45. Nakon provedene 
rasprave predsjednik Vijeća MO Srdoči daje na glasanje navedeni prijedlog KD Rijekapromet 
d.d. uz nadopunu da se ukoliko ostane financijskih sredstva nakon realizacije navedenog da 
se preostala sredstva usmjere na izradu idejnog projekta i ishodovanje lokacijske dozvole za 
izgradnju parkirališta u Ulici Ante Modrušana zapadno od kućnog broja 24. Vijeće je 
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jednoglasno usvojilo prijedlog. 
 
Zaključak: 

 Preostali iznos nerealiziranih komunalnih prioriteta iz 2015. godine u ukupnom 
iznosu od 366.222,40 kn (uključivo PDV) usmjeriti će se na sanaciju  kolnika 
dijela Ulice Tina Ujevića od kbr 11 do 15, od kbr 6 do 16 te kod kbr 31., 35 i 45., 
te ukoliko ostane financijskih sredstva na izradu idejnog projekta i ishodovanje 
lokacijske dozvole za izgradnju parkirališta u Ulici Ante Modrušana zapadno od 
kućnog broja 24. 
 
 

Predsjednik Vijeća predlaže da se utvrdi zapisnik sa 11. sjednice VMO Srdoči iz travnja 
2015. godine na način da je unutar priloženog zapisnika koji je napisala tajnica precrtao i 
izmijenio dijelove koje smatra da se trebaju izbaciti. Pročitao je na glas tekst izmijenjenog 
zapisnika koji je dao na glasovanje. Zapisnik je jednoglasno usvojen. Tajnica je naglasila da 
se ne slaže sa navedenim zapisnikom te da će morati u vezi toga napraviti službenu 
zabilješku, predsjednik je odgovorio da učini što smatra da treba. 
 
Zaključak: 

 usvojen je zapisnik sa 11. sjednice VMO Srdoči 
 
 
Vijećnik Valter Grgurić  izražava snažno negodovanje te predlaže da se  traži očitovanje od 
KD Rijekapromet d.d. na pitanje gdje se zaustavila provedba i zašto nije izvedena 
signalizacija kod Dječjeg vrtića Srdoči. 
 
Zaključak: 

 Uputiti će se zahtjev KD Rijekapromet d.d. za očitovanjem o provedbi 
signalizacije kod Dječjeg vrtića Srdoči 

 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči predlaže da se pošalje zahtjev za očitovanjem KD 
Rijekapromet d.d. u kojem se traži troškovnik utrošenih sredstava realiziranih komunalnih 
prioriteta iz 2014. godine te  planovima izvršenja. Vijeće podržava prijedlog. 
 
Zaključak: 

 Uputiti će se zahtjev za očitovanjem KD Rijekapromet d.d. u kojem se traži 
popis pozicija i iznosa stavki koje su se već realizirale te koje se namjeravaju 
realizirati iz sredstava nerealiziranih komunalnih prioriteta za 2014. godinu  

 
 
Predsjednik VMO Srdoči Dario Konta upoznaje Vijeće sa dopisom gđe Gordane Vizintin koja 
izražava negodovanje zbog neasfaltirane ceste kod školskog igrališta koja je puna rupa kod 
svake kiše te postavlja pitanje kada će se cesta sanirati. Dopis je upućen prema nadležnim 
službama. 
  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Predsjednik VMO Srdoči Dario Konta upoznaje Vijeće sa dopisom Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkcije za zajedničke komunalne djelatnosti koja obavještava Vijeće da 
se bijele ceste asfaltiraju na način da se financiraju iz sredstava komunalnih prioriteta Vijeća 
MO od faze ispitivanja mogućnosti realizacije do faze izvođenja radova, te da je postupak 
višegodišnji.   
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Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

Predsjednik VMO Srdoči upoznaje Vijeće sa dopisom koji je stigao iz OGU za komunalni 
sustav vezano uz zamolbu gosp. Igora Pavlića za priključenje dijela ulice gdje gosp. stanuje 
na plinsku mrežu. U dopisu stoji da Odjel nije nadležan za predmetno rješavanje te da se 
obratimo sa zamolbom Energu. Predsjednik je komentirao da smo dopis poslali također i 
Energu.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 

Predsjednik VMO Srdoči upoznaje Vijeće sa dopisom OGU za komunalni sustav, Direkcije 
za komunalno redarstvo  u kojem se odgovara na upit Vijeća da se ispita smiju li i pod kojim 
uvjetima biti postavljeni stolovi na terasi između ugostiteljskih objekata Khala i Mocca.  
Odgovor komunalnog redarstva je da je navedena terasa privatno vlasništvo te da se vlasnici 
ugostiteljskih objekata ne moraju držati propisa Grada Rijeke koji se odnose na javne 
površine za postavljanje ugostiteljskih terasa te upućuju na Turističku inspekciju. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Predsjednik VMO Srdoči upoznaje Vijeće sa dopisom OGU za komunalni sustav, Direkcije 
za prometno redarstvo  u kojem se odgovara na zahtjev Vijeća da se sankcioniraju 
nepropisno parkirani automobili, buka i nered u centru Srdoča tijekom vikenda što 
onemogućava noćni odmor obližnjih stanara. U odgovoru prometnog redarstva stoji da su oni 
nadležni samo za nepropisno parkiranje, za ostalo da se obrati policiji  te da je radno vrijeme 
prometnog redarstva radnim danom od 8 – 20 sati te subotom do 14 sati.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

Predsjednik VMO Srdoči upoznaje Vijeće sa odgovorom Odjela gradske uprave za 
poduzetništvo u kojem se daje odgovor na upit Vijeća na koji način se može smanjiti radno 
vrijeme ugostiteljskih objekata jer se stanari žale na buku i nered oko objekta Khala koji  za 
vrijeme vikenda traje do ranih jutarnjih sati. U odgovoru stoji da sukladno zakonu ugostiteljski 
objekti u kategoriji caffe bara mogu raditi svaki dan od 6 do 24 sata te da Grad ima 
mogućnost ukoliko se to pravomoćno utvrdi skratiti radno vrijeme ovakvih objekata za najviše 
2 sata. Nadalje Zakon propisuje kako objekti u kategoriji noćni bar mogu raditi svaki dan od 
21 do 6 sati ujutro u zatvorenom prostoru te Grad nema ovlasti skraćivanja radnog vremena 
ovim objektima. Objekta Khala registriran je kao caffe bar i kao noćni bar. Nadalje se 
objašnjava kako bi skraćivanje radnog vremena značilo zatvaranje terase u 22 sata te 
nastavak rada u zatvorenom prostoru do 6 sati ujutro te se upućuje Vijeće na Ministarstvo 
zdravlja, sanitarnu inspekciju, nadležnu policijsku postaju  te Ured državne uprave PGŽ-a 
Službe za gospodarstvo. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
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Vijećnik Valter Grgurić  izražava vrlo snažno negodovanje jer kontejner za krupni otpad nije 
bio postavljen na traženu lokaciju pored adrese Markovići 25 A, što je bilo spriječeno zbog 
izvođenja radova o čemu je bilo riječi na prethodnim sjednicama. Traži da se obrati posebna 
pažnja na narudžbu kontejnera u ožujku do kada tada bi promet ovim ulicama već trebao biti 
prohodan. Pohvalio je Čistoću koja je brzo i učinkovito usvojila prijedlog da se priđe bajama 
koje su smještene pored adrese Markovići 25 A malim kamionom po makadamu sa Diraka te 
se isprazne i počisti smeće uokolo njih. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

 
Predsjednik VMO Srdoči upoznaje Vijeće sa dopisom KD Rijekapromet d.d. u kojem se 
odgovara na dopis Vijeća u kojem se opetovno traži drugo prometno rješenje rada semafora 
na čvoru Diračje na način se zbog priljeva povećanog broja vozila te prometnih gužvi u 
smjeru Rijeke na drugačiji način izmjeni režim rada semafora. U odgovoru stoji da se 
predviđa modernizacija semaforske opreme koja će biti temeljena na tehnologiji inteligentnih 
transportnih sustava a koja će omogućiti daljinsko upravljanje iz prometnog centra preko 
postave video nadzora i detektora prometa. Modernizacija semaforske opreme za čvor 
Diračje planira se za 2017. godinu. Predsjednik Vijeća Dario Konta zatražio je da se uputi 
dopis KD Rijekapromet d.d. u kojem ih se opetovno moli da se napravi novo mjerenje jer je 
situacija na terenu drugačija od onog što se prikazuje analizama mjerenja, te napominje da 
su primljene prijetnje stanovnika Srdoča koji kažu da će vezano uz ovaj problem 
automobilima blokirati prometnicu a on kao predsjednik će biti uz svoje sugrađane.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te podržalo predsjednika 
 
 
Predsjednik VMO Srdoči upoznaje Vijeće sa odgovorom OGU za komunalni sustav, Direkcije 
za prometno redarstvo kojim se Vijeće izvještava da je po njihovom zahtjevu izvršen izvid na 
raskrižju koje spaja Ulicu Tina Ujevića i Miroslava Krleže preko puta ugostiteljskog objekta 
Sany gdje su na samom zavoju često parkirani automobili. Tijekom izvida nisu zatečeni 
nepropisno parkirani automobili no raskrižje će se uvrstiti u tjedni hodogram prometnog 
redarstva dok za svakodnevni obilazak nema potrebitih ljudskih i vremenskih resursa 
prometnih redara. Vijeće se upućuje da po nailasku na nepropisno parkirani automobil isti 
prijavi dežurnom prometnom redaru radnim danom od 6:30 do 20 sati.  
  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 

 
 
Predsjednik VMO Srdoči upoznaje Vijeće sa dopisom gđe Ivane Manole koja se žali da je 
prošle godine bila najezda komaraca na području gdje živi te traži da se preventivno na 
vrijeme poduzme nešto po tom pitanju. OGU za komunalni sustav, Direkcija za zajedničke 
komunalne djeltanosti uputio je nalog prema Zavodu za javno zdravstvo gdje tijekom izvida 
nisu uočena potencijalna staništa komaraca na javnim površinama te je gđa upućena da se 
komarci razmnožavaju u vodama stajaćicama (koje stoje preko 7 dana) a što mogu biti i 
male kantice i sl te se treba apelirati na stanovnike tog područja da se po okućnicama i 
vrtovima redovito provjeravaju posude sa vodom. 
 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
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Predsjednik VMO Srdoči Dario Konta upoznaje Vijeće sa dogovorom koji se pokušava postići 
sa Gradom u vezi prepuštanja Gradu dijela privatne čestice gđe Linde Tomić, Markovići 23., 
u svrhu proširenja i asfaltiranja ceste (u okviru trenutnih izvođenja radova od strane VIK-a). 
Gđa Tomić u ime prepuštanja čestice traži od Grada izgradnju potpornog zida. Predsjednik 
napominje da je ovo idealna prilika za proširenje ovog uskog dijela ceste te se čudi kako se 
dogovor još uvijek nije postigao iako se e-mail sa potrebom dogovora oko predmeta poslao 
redom na KD Vodovod i kanalizaciju d.o.o, KD Rijekapromet d.d.,  te Odjel gradske uprave 
za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem i Odjel gradske uprave za 
komunalni sustav. Predsjednik Dario Konta upoznaje Vijeće sa sličnim predmetom u kojem 
se traži preuzimanje od strane Grada dijela privatne čestice koja se koristi kao javna 
površina na adresi Kurirski put 10. 
 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 

Predsjednik VMO Srdoči Dario Konta upoznaje Vijeće sa odgovorom nadležnih službi KD 
Rijekapromet d.d. vezano uz traženje predsjednika Vijeća Daria Konte da se usput kada se 
freza donji dio Ulice Tina Ujevića zafrezaju i dijelovi kod kućnih brojeva 31 do 35 te kod broja 
45. Odgovor glasi da se fadovi u navedenoj ulici odvijaju sukladno planu realizacije 
komunalnih prioriteta 2015. godine te su definirani veličinom i iznosom te da se sve dodatne 
radove realizira kroz preostala sredstva za komunalne prioritete. 
 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 

 
Predsjednik VMO Srdoči Dario Konta upoznaje Vijeće sa problemom derutnog zida koji pada 
na stepenište koje spaja Ulicu Bartola Kašića i Gustava Krkleca. Vezano uz to MO je 
kontaktirao  sa OGU za komunalni sustav te za sada dobivene informacije kažu da je 
površina sa koje padaju dijelovi na stepenište prema dječjem igralištu "u rupi" u vlasništvu 
zgrade Gustava Krkleca 21. Predsjednik predlaže da se na sljedeću sjednicu Vijeća pozove 
ovlašteni predstavnik navedene zgrade da se vidi na koji način bi se mogao riješiti ovaj 
problem.  
 

Zaključak: 

 uputiti će se dopis ovlaštenom predstavniku stanara zgrade na adresi Gustava 
Krkleca 21 sa pozivom za prisustvovanjem sjednici vezano uz tematiku 
derutnog zida  

 
 

Predsjednik VMO Srdoči Dario Konta upoznaje Vijeće sa problematikom oštećenih stepenica 
koje vode iz Plodina prema pošti i Klubu umirovljenika, te od raskrižja blizu zgrade Srdoči 1 
prema pošti. U kontaktu sa nadležnim službama dobivena je informacija da će se navedene 
stepenice sanirati u sklopu radova na redovnom održavanju stubišta 2016. godine. 
 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 

 
Predsjednik VMO Srdoči Dario Konta upoznaje Vijeće sa problematikom ulegnuća kolnika 
južno od adrese Srdoči 1 pored kanalizacijskog kolektora gdje se tijekom oborina sakupljaju 
velike količine vode. Upit nadležnosti je poslan komunalnom redaru Deanu Pavletiću koji je 
nadležan za područje MO Srdoči. On je upit proslijedio Rijekaprometu koji je izašao na teren 
te utvrdio da se radi o nedovoljno kvalitetno izvedenim radovima kanalizacijskog kolektora te 
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uputio komunalnom redaru zamolbu da se utvrdi mogućnost sanacije te da o tome povratno 
izvjesti. 
 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednik VMO Srdoči Dario Konta otvorio je raspravu o temi psećeg izmeta na koji su mu 
se građani žalili na potezu zatvorene ceste D233 koja je osim omiljenog šetališta vlasnika 
ljubimaca ujedno i omiljeno šetalište majki sa malom djecom. Nakon rasprave predsjednik je 
dao prijedlog a Vijeće ga je podržalo da se postave table kojima se nalaže vlasnicima pasa 
da kupe izmet za svojim ljubimcima, da komunalni redari počnu provoditi mjere kažnjavanja 
počinitelja, da komunalno redarstvo postavi obavijest kojom će se propisati ukoliko se 
građani ne budu pridržavali mjera o komunalnom redu da će se ulica zatvoriti za pješake 
žičanom ogradom te da se pošalje KD Čistoća da detaljno opere navedenu ulicu. 
 
Zaključak: 

 poslati će se dopisi nadležnim službama u kojima se traži kažnjavanje vlasnika 
koji ne kupe izmet za svojim ljubimcima, postavljanje table kojom se apelira na 
sakupljanje izmeta, postavljanje obavijesti da će se ulica zatvoriti žičanom 
ogradom ukoliko se građani ne budu pridržavali mjera o komunalnom redu te 
dopis kojim se traži detaljno čišćenje odvojka ceste D233 
 
 

Odlazi predsjednik Vijeća MO Srdoči Dario Konta, sjednicu nastavlja voditi zamjenica 
predsjednika Filipa Vidmar. 
 
 

Zamjenica predsjednika Vijeća MO Srdoči otvara raspravu po pitanju raskrižja Ulica Bartola 
Kašića i Gustava Krkleca na zavoju gdje osobni automobil mora stati da bi propustio autobus 
kada ide u suprotnom smjeru. Predlaže da se uvuče nogostup za 1 metar u zelenu površinu 
sa istočne strane na samom zavoju. Vijeće je prijedlog jednoglasno prihvatilo.  
 
Zaključak: 

 Uputit će se dopis nadležnim službama u kojima se traži uvlačenje istočnog 
nogostupa za 1 metar u zelenu površinu na raskrižju Ulica Bartola Kašića i 
Gustava Krkleca, na samom zavoju 

 
 

Zamjenica predsjednika Vijeća MO Srdoči Filipa Vidmar predlaže da se pošalje dopis KD 
Čistoća da se češće prazne baje u cijelim Srdočima te operu one u središtu Srdoča. Vijeće 
podržava prijedlog. 
 
Zaključak: 

 Uputit će se dopis nadležnim službama da se češće prazne baje u centru 
Srdoča te operu one u centru Srdoča 
 
 

Zamjenica predsjednika Vijeća MO Srdoči Filipa Vidmar predlaže da se zbog upoznavanja i 
suradnje pozove na sastanak sa članovima Vijeća i predsjednikom pododbora za ekološku 
djelatnost komunalni  redar zadužen za područje MO Srdoči. 
 
Zaključak: 
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 Uputit će se dopis sa zamolbom za sastankom zbog upoznavanja i suradnje sa 
članovima Vijeća i predsjednikom pododbora za ekološku djelatnost 
komunalnom  redaru zaduženom za područje MO Srdoči 
 

 
Sjednica je službeno završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od osam (8) stranica. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Martina Bogdanić 
Predsjednik VMO Srdoči: 

Dario Konta 
 

 
         
 
 

     
                                                                                         
 


